
Formandens beretning 2024/25. 

 / Jeg vil gerne ønske alle fremmødte lejere og ejere velkommen til generalforsamling, med et 
tilbageblik på hvad der har været af aktiviteter, i løbet af året som er gået. 

 

 / Jeg vil starte med at give en stor ros til alle som har været med i foreningsarbejde her i Ketteholm. 

/ En særlig tak til Festudvalget, Lene, og Mie for fine arrangementer. En stor og vellykkede sommerfest 
hvor ca. 50 Ketteholmere deltog. Voksne og børn var samlet til en stor fest for alle. For børnene var bla. 
stillet en hoppeborg op, m.m. Der blev spist helstegt pattegris, med diverse tilbehør. Der blev hygget og 
talt sammen til de små timer. Det er superfint at så mange støttede op et sådan en fest. Stor succes. 
Tak for det. 

/Der blev også afholdt et meget fint fastelavnsarrangement, med katten af tønden, med kattekonge og 
kattedronning, slik og det hele. Tak for et fint arrangement til Mads. 

/Påske blev der også afholdt, med forskellige påske lege gækkebreve i træer, samt opgaver i området. 

/Halloween ej at for glemme, blev der også tid til at afholde. En del børn var udklædte og var rundt ved 
dørene i Ketteholm.  

/Tak for så stort arbejde for børnene.  

 /Der blev også afholdt den årlige Aktivitetsdag. Der var mødt ca. 14 personer op til dagen. Der blev 
hurtigt uddelegerede opgaver for dagen. Alle gik til den med iver og kampgejst. 

/ Renovering af Petanque bane, blev ordnet og gjort fin med nyt speciel grus. Men der manglede 
desværre mere grus. Det blev indkøbt, og banen blev superfin, lige til at bruge her i år. 

/ Den nye legeplads, fik opsat den opdateret giraf til området (ved fodboldbanen) 

 / Der blev også udført Sandkasseklargøring til nyt sand. 

 / Legepladsen ved Bamsehuset fik også en ordentlig renoverings opdatering med maling i fine farver,  

 / De fleste borde stole bænksæt blev slebet og olierede så flot. 

/ Vende pladsens grønne affaldsplads, blev istandsat med bla. Paller, for afskærmning af affaldet. 

Det var en rigtig god dag, hvor alle bidrog med et stort stykke arbejde. Der blev også tid til at indtage 
grill pølser og diverse drikkevarer. Tusinde tak til de fremmødte. 

 /Det grønne udvalg har haft en rigtig fin sæson, med mange deltagere, som har knoklet med at få 
Ketteholm, til at se så flot ud som den gør. Det skal vi skal vi alle være stolte af. Tak for det store stykke 
arbejde. 

 / Græsslåningsmaskinen bliver passet og plejet af Martin og Steffen, så der kan fejres sne og slået 
græs. Jeg ved det kræver en del arbejde at holde den kørende optimalt, hele året. Rigtig godt gået, stor 
tak for det. 

 / Der er faldet en del sne her i denne vintersæson. Der er lagt mange timer i at feje sne og salte rundt 
Ketteholm. Det er meget prisværdigt. Her vil jeg rette en kæmpestor tak til Per Munk, og Ronnie. 



 / Hæk klippe Task Force, har endnu i løbet af året, altså, forår og efterår, klippet hæk hele vejen rundt 
området. Det er et stort arbejde, men teamet har igen gjort en kæmpestor indsats.  Flot stykke arbejde. 

Tak til  

Projekt Efeu. 

Vi fik pålagt, fra Hvidovre kommune at vi skulle klippe hækken med Efeuen helt ind til det oprindelige 
metal hegn, som var sat op da MC Donalds og Netto blev bygget. 

Årsagen var at der er rotteproblemer. Man fandt ud af at rotterne boede/ gemte sig i hækken. 

De havde fundet ud af at der er gode sager at hente ved MC Donalds, og til dels netto. 

Steffen blev sat på sagen (af egen fri vilje) med møder med kommunen, og masser af snak frem og 
tilbage om løsninger m.m. 

Det endte med, som de fleste har set, at hækken blev klippet helt ind til metalhegn i bunden og en 
fornuftig studsning i toppen. 

Der blev indkøbt en ny motorsav, samt en kraftig hækkeklipper.  

15 personer mødte op til opgaven. Der blev virkelig gået til stålet. Der blev klippet. Skåret, samlet 
grene, og fjernet jord. 

 Alle ydede en fantastisk indsats. 

Der blev også beskåret pil buske, på de to høje, samt buske ved Petanque banen. 

En kæmpe tak til alle 15 personer. Alle ydede en fantastisk indsats. 

Start kl 0900- slut kl 15.00. 

 / Jeg vil lige nævne at vores skralleordning faktisk fungerer rigtig godt. Der er stort set styr på alle 
containere til sorteringsaffald, på nær et par små smuttere. Fortsæt med den fine disciplin.  

/ Vedr. Den store grønne container, har der ikke været de store problemer med sorteringen. Det er 
virkelig super, vi efterhånden har styr på den del. Den grønne plads, ved vendepladsen ser det ud til at 
fungere som vi forventet af tømningen.  

 /Til alle udvalg, og personer, jeg har nævnt, og ikke nævnt vil jeg sige at alt har fungeret helt uden 
problemer af nogen slags. Alle skal have en stor tak. 

/ Tusinde tak til alle, som har været med til at vedligeholde Ketteholm, Syntes vi skal være stolte af 
resultatet af et super godt arbejde. 

/ Et stort Velkommen til alle nye Ketteholmere, som er flyttet til. Håber i er faldet godt til. 

/ Kom gerne løbende med forslag til bestyrelsen. 

/ Malurten!! Der køres generelt stadig for stærkt når folk skal køre ind til deres matrikler. Husk max gå 
tempo!! 

 

Ser frem til endnu et år her i ketteholm. 


